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 21.1.25פרוטוקול ישיבת ועד 
 

 25.1.25תאריך: 

 20:30שעה: 

 מיקום: משרדי הועד. 

,  יורם לוי, אביעד פרי, ערן פורת , ליאת מעוז, אלעד לוינטל אביטל בנשלום, נטע סיבוני גלילי, נוכחים: 
   איתיאל חדד. , מנחם אופיר

יפעת  רב"ש היישוב,  – יותם דיאמנט חבר המליאה,    –דבי זמיר תושבת המדרשה, ערן עמר אורחים: 
 מנהלת ומזכירת היישוב  -וגנר  

 דבי זמיר  – גינון ציבורי 

דבי הגיעה לישיבה להציג את בקשתה לגינון ציבורי שונה. נכון להיום הגינון הציבורי מתמקד בנטיעת  
מנעות משתילת צמחים שיעלים  יעצים, חיפויי קרקע, נראות מיטבית, צמצום בעלויות ההשקייה, וה

 אוכלות. 

כפועל יוצא של עקרונות הגינון הציבורי, הנראות היא ללא פרחים, אין "ירוק בעיניים", פחות פרפרים  
עצים לוקח  ופחות ציפורים. שולטים בשצ"פים הצבעים של חום )רסק גזם( ולבן )חיפויי הקרקע(. ל

 לתכנן את הגינות כך שיהיה מגוון סוגי גינון ואופי שונה בכל אזור. הרבה שנים לגדול ולכן חשוב  
השכונה בנויה בצורה כזו שכשיוצאים החוצה, רואים בתים ומכוניות, וחסר צבע. דבי הציגה רשימה  

מנע משטחים גדולים של חצץ  ישל צמחים שהיעלים לא אוכלות, שנכון לטפח. להוסיף עוד שיחים, לה
. זמן השתילה  לבן שמחזיר אור חזק. יש לתת את הדעת לתכנון הנופי של השצ"פ בשילוב העקרונות 

 אינו מדוייק ויכול לפגוע בהצלחת הפרוייקט. 

 הוועד ייקח נושאים אלו לתשומת ליבו. 

 תודה לדבי! 

 ערן עמר וערן פורת   – הכרת תאורת רחובות כמרכיב בטחון להיטל השמירה 

כחלק מההסדר עם האוניברסיטה שנחתם לפני מספר שנים בנוגע להיטל השמירה סוכם כי  
לתשלום ההיטל ותשפה את היישוב  כתחליף תיקח על עצמה את משמרת הצהריים  האוניברסיטה

₪ מידי שנה. הוצאות מוכרות בהיטל השמירה נכתבו בתחשיב ההיטל ואושרו ע"י   60,000בסך 
 משרד הפנים. 
יישוב להכיר בתאורת רחובות כמרכיב בטחון. את אישור הועד תשלח יפעת לגזבר  ועד ה עתה מבקש 

 תקציב הבטחון. השינוי הנ"ל בהמועצה אמיר אלחייק כדי לאשר את 

 נערכה הצבעה: מי בעד הכרת תאורת רחובות כמרכיב בטחון בהיטל השמירה? 

 4בעד: 
 3נגד: 

 2נמנעים: 

 ההחלטה עברה. 

 לא נכנסה תאורת רחובות כמרכיב בטחון.    2025בתקציב 

 יורם לוי  –תחום שבת במדרשה 

עבודות  בשנתיים האחרונות, כחלק מבמדרשה היה תחום שבת )עירוב(. לאורך כל השנים  רקע לדיון:  
אל הועד בבקשה  תושבים פנו  מספר פורקה הגדר שהיוותה בין היתר גבול שבת. , פיתוח הטיילת

החיים, קושי לוגיסטי  באיכות להמשיך לקיים את הסטטוס קוו בו היה גבול שבת. בלעדיו יש פגיעה  
ועוד. המועצה והיישוב הקימו גבול עירוב אך הוא פורק באופן מכוון ע"י אחד התושבים. ועד הישוב  
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פנו לתקן את נושא גבול העירוב והשלמתו בצורה מיטבית וסוכם על הקמת שורה שנייה של  והמועצה 
. נכון  עם הנוף ועם העיצוב הקיים במקוםיותר  תשתלב ששיהוו את גבול העירוב, בצורה   בולדרים

 להיום הרעיון מוסכם אך אין מקורות תקציביים לביצוע. 

  שימצאזמני, עד העירוב לשמור את ה, נפרס חוט עירוב שבת באופן זמני. הוועד מוצא שנכון  לאחרונה
 המקור התקציבי. 

 . יפעת תעדכן את המועצה כי עד להשגת גבול עירוב שבת קבוע, מקובל עלינו הגבול הזמני

 יורם לוי  –חלקה כשרה בבית העלמין  

התושבים לכך שתהיה חלקה  חלק משל צורך חלקות. יורם העלה את  3בבית העלמין נכון להיום 
מה המשמעות  יבדוק יורם . על מנת לקדם ולדון בנושא הזה הלכתית  אחת שתוגדר כחלקה יהודית 

בדיון   נדרש שינוי מהותי בנראות בית העלמין. של חלקה כזו. מה ההגדרה של חלקה הלכתית, האם 
שהתפתח הועלתה גם החשיבות לשמור את אפשרות הקבורה הכללית, כלומר לפתח אפשרות  

 קבורה יהודית הלכתית מלאה במקביל למצב הקיים. 

 ערן פורת  - תהלוכת העדלאידע ובית ספר צין  

ם כיוון שהנחת הבסיס היא  כל שנה העדלאידע מתקיימת ביישוב ובית ספר צין לא מקיים לימודי
שהילדים לא יבואו לבית ספר. שנה שעברה היה סיכום בו ילדי בית ספר צין שלא מהמדרשה יכנסו  

ללא עלות לעדלאידע ואילו לבני משפחותיהם תהיה הזכות לרכישה מוקדמת של כרטיסים. ברגע  
 האחרון הסיכום בוטל והיה צורך לתת מענה דרך הוועד. 

צין  ספר בית  י שוועד הישוב יעלה על הכתב שכל תלמיד  ערן מייצג את ועד הורי בית ספר צין ומבקש
כנס ללא עלות לעדלאידע מתוך התפיסה שבית ספר על כלל תלמידיו הוא חלק מהקהילה.  יצרכים לה

 יש לאפשר להורי בית ספר צין שלא מהמדרשה רכישה מוקדמת. 

 אלעד וערן. עם  יפעת תנסח את המכתב 

 אלעד לוינטל  – שוטף 

 בהצלחה!   –מפגש ראשון של צוותי התוכנית האסטרטגית יוצא לדרך מחר בהובלת ליאת 

אבל יש צורך לדחות בשל קיום ערבי הרסיטלים בתיכון שמקיימים   18.2בים ל נקבעה אסיפת תוש
 במועד זה. 

עדכון פגישת שוטף שהתקיימה עם ערן דורון בנושא בעלות המרכז המסחרי, הבריכה ומתווה  
 הצימרים.  

תומר גוטהלף והוא ילווה אותנו בפגישות פנימיות   – הועד החל לעבוד עם יועץ להליך התב"ע 
 . ובפגישות חוץ של גורמי התכנון

 ר כתבה: יפעת וגנ
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